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1. Přijetí pořadu jednání 

14452/15 OJ/CONS 68 RELEX 959 

Rada přijala výše uvedený pořad jednání. 

NELEGISLATIVNÍ ČINNOSTI 

2. Schválení seznamu bodů „A“ 

14455/15 PTS A 92 

Rada schválila body „A“ uvedené v dokumentu 14455/15. 

3. Závěry Rady o obchodu 

= přijetí 

14240/15 WTO 247 SERVICES 44 FDI 20 COMER 147 DEVGEN 230 

RELEX 943 COMPET 521 

+ COR 1 

+ COR 2 (fr, it, el, es, pt, lv, lt, pl, sk, sl, bg, ro, ga) 

+ COR 3 (et) 

+ COR 4 (sl) 

Rada přijala závěry uvedené v dokumentu 14240/15. 

4. Přípravy na desáté zasedání Konference ministrů Světové obchodní organizace 

= aktuální stav 

14427/15 WTO 250 

Komisařka seznámila Radu s posledním stavem příprav a výhledy týkajícími se desátého 

zasedání Konference ministrů Světové obchodní organizace v Nairobi. 

Co se týká balíčku z Nairobi, komisařka představila hlavní prvky, které se jeví jako 

nejslibnější, a to otázky spojené s rozvojem (s důrazem zejména na nejméně rozvinuté země), 

otázku hospodářské soutěže při vývozu v zemědělství a soubor možných výsledků ke zlepšení 

transparentnosti. 
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Pokud jde o jednání o možném prohlášení ministrů a činnost navazující na zasedání v Nairobi, 

představila komisařka tři témata k diskusi pro období po zasedání v Nairobi: 1) možnost 

stanovit za prioritu práci na otázkách souvisejících s rozvojovým programem z Dohá, jež lze 

účinněji řešit na mnohostranné úrovni, a zejména domácí podporu a pravidla; 2) možnost 

zahájit iniciativy za účelem vícestranných jednání po Konferenci ministrů; 3) zařazení nových 

témat do budoucí činnosti této organizace. 

V návaznosti na diskuzi o dalším postupu v jednáních předsedající na závěr uvedl, že: 

– Rada vzala na vědomí informace, které poskytla Komise, a postoje, které vyjádřily 

delegace, ohledně posledního vývoje, pokud jde o aktuální stav a výhledy týkající 

se desátého zasedání Konference ministrů Světové obchodní organizace v Nairobi; 

– Rada rovněž vzala na vědomí názory Komise a delegací na to, co by mohlo být 

přijatelné jako balíček z Nairobi, a na činnost po zasedání v Nairobi; 

– Rada závěrem připomněla, že považuje za důležitá vícestranná jednání ještě před 

zasedáním Konference ministrů v Nairobi. 

5. Jednání mezi EU a Spojenými státy o transatlantickém partnerství v oblasti obchodu a 

investic 

= aktuální stav 

Komisařka podala ministrům zprávu o posledním kole jednání konaných v týdnu 

od 19 října 2015 a o celkovém stavu jednání. Také ministry informovala o práci na usnadnění 

přístupu k určitým utajovaným dokumentům týkajícím se transatlantického obchodního 

a investičního partnerství. 
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V návaznosti na diskuzi předsedající na závěr uvedl, že: 

– Rada zvážila poslední vývoj a další postup v jednáních o transatlantickém obchodním 

a investičním partnerství. Nadcházející měsíce budou pro úspěch těchto jednání 

rozhodující. Rada vyzvala Komisi, aby zvýšila své úsilí, a dosáhla tak ambiciózního 

výsledku ve všech klíčových oblastech jednání; 

– Rada uvítala, že jsou práce na usnadnění přístupu k určitým utajovaným dokumentům 

týkajícím se transatlantického obchodního a investičního partnerství prostřednictvím 

zřízení studoven v hlavních městech členských států v závěrečné fázi; 

– Rada ocenila přístup Komise k novému soudnímu systému pro investice v rámci 

transatlantického obchodního a investičního partnerství. 

6. Jednání mezi EU a Mercosurem o dohodě o volném obchodu 

= aktuální stav 

Komisařka informovala Radu o možnostech dalšího vývoje do konce roku, a to s možnou 

výměnou nabídek celních sazeb s Mercosurem. Mercosur bude moci v této fázi pokrýt pouze 

87 % obchodu namísto 90 %, která byla původně pro tuto výměnu nabídek přislíbena. 

Komisařka také uvedla, že v návaznosti na výsledky prezidentských voleb v Argentině 

Komise obdržela nové signály politické vůle ze strany Brazílie a Argentiny. 

Komisařka dále připomněla závazek EU vůči obsáhlé a komplexní dohodě o volném obchodu 

s Mercosurem, jejímž cílem bude i odstranění necelních překážek a posílení obchodu. 

ESVČ hájila postoj, že z politického a hospodářského hlediska je důležité reagovat 

na požadavky Mercosuru vstřícně. 
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V návaznosti na diskuzi, během níž přetrvaly rozdílné postoje, předsedající na závěr uvedl, 

že: 

– Rada vzala na vědomí informace, které poskytly Komise a služba pro vnější činnost 

ohledně stavu jednání s Mercosurem, zejména o možnostech dalšího vývoje do konce 

roku s možnou výměnou nabídek; 

– Rada zopakovala, že považuje za důležité uzavřít s Mercosurem komplexní a 

ambiciózní dohodu, která by odpovídala ofenzivním i defenzivním zájmům EU. Vzala 

na vědomí postoje, které delegace vyjádřily, zejména co se týče případné výměny 

nabídek na základě omezeného pokrytí celních položek, která představuje otázku, k níž 

delegace i nadále zaujímají rozdílná stanoviska. 

7. Jednání EU/Asie (Japonsko, ASEAN) 

= aktuální stav 

Komisařka informovala Radu o celkovém pokroku v jednání o dohodě o volném obchodu 

s Japonskem, zeměmi ASEAN a Indií i o jednáních o dohodě o ochraně investic 

s Myanmarem/Barmou. 

V návaznosti na diskuzi předsedající na závěr uvedl, že: 

– Rada zopakovala svou podporu Komisi v jednáních o ambiciózní a komplexní dohodě 

o volném obchodu s Japonskem a doufá, že dohodu uzavře co nejrychleji v průběhu 

roku 2016. Nový impulz pro tato jednání by měly představovat politické kontakty 

na vysoké úrovni navázané během posledního zasedání G20; 

– Rada se věnovala problematice možného obnovení bilaterálních jednání s ASEAN, tedy 

jednání, jež musí být pro Evropskou unii i nadále střednědobým strategickým cílem. 

Vzala na vědomí další jednání, která v tomto regionu probíhají; 

– Rada obzvláště uvítala brzké zahájení jednání o dohodě o volném obchodu s Filipínami 

a vyjádřila naději, že tato jednání povedou k ambiciózní a komplexní dohodě. 
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8. Jiné záležitosti 

– trojstranné rozhovory mezi Evropskou unií, Ruskou federací a Ukrajinou 

Komisařka informovala Radu o posledním vývoji a dalším postupu v trojstranných 

rozhovorech mezi Evropskou unií, Ruskou federací a Ukrajinou. 

– krize v odvětví oceli v Evropské unii a její dopady na obchod 

14492/15 WTO 252 STIS 15 

Italská delegace vyjádřila znepokojení ohledně kritické situace odvětví oceli v Evropě, 

jakož i jejích dopadů a důsledků pro obchod. Itálie v této souvislosti v poznámce 

(14492/15 WTO 252 STIS 15) předložila výčet možných řešení. Diskuse o tomto bodě 

proběhly během oběda. 

* * * 

Ministři v průběhu oběda prodiskutovali obchodní aspekty vztahů s Čínou. 
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